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RG - 0002.P.XXIX.2021 
 

 

P R O T O K Ó Ł  N R  XXIX/2021 
z Absolutoryjnej Sesji Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą  

w dniu 29 lipca 2021 r. 

Punkt 1.  
Otwarcie sesji 
Punkt 2.  
Stwierdzenie quorum. 
Punkt 3.  
Przyjęcie porządku obrad. 
Punkt 4.  
Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji oraz odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 
Punkt 5.  
Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 6. 
Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 7. 
Raport o stanie Gminy Nowe Miasto nad Wartą za 2020 rok. 
Punkt 8. 
Przedstawienie raportu o stanie Gminy Nowe Miasto nad Wartą za rok 2020. 
Punkt 9. 
Debata nad raportem. 
Punkt 10. 
Przyjęcie uchwały ws. udzielenia Wójtowi Gminy Nowe Miasto nad Wartą wotum 
zaufania. 
Punkt 11. 
Sprawozdanie z wykonania budżetu za 2020 rok. 
Punkt 12. 
Przedstawienie sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania 
budżetu Gminy Nowe Miasto nad Wartą wraz z informacją o stanie mienia za 2020 r. 
Punkt 13. 
Odczytanie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej                        
w Poznaniu w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym rzez Wójta Gminy 
sprawozdaniu  z wykonania budżetu Gminy za 2020 rok. 
Punkt 14. 
Odczytanie opinii Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu Gminy za 2020 r.,                    
oraz wniosku o udzielenie Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania 
budżetu za 2020 rok. 
Punkt 15. 
Odczytanie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej                         
w Poznaniu w sprawie wyrażenia opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej. 
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Punkt 16. 
Dyskusja nad sprawozdaniem w wykonania budżetu Gminy Nowe Miasto n. Wartą, 
sprawozdaniem finansowym oraz informacją o stanie mienia komunalnego Gminy 
Nowe Miasto nad Wartą. 
Punkt 17. 
Przyjęcie uchwały ws. zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Nowe 
Miasto nad Wartą wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za rok 2020. 
Punkt 18. 
Przyjęcie uchwały ws. udzielenia Wójtowi Gminy Nowe Miasto nad Wartą 
absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2020 rok. 
Punkt 19. 
Przyjęcie uchwały ws. skargi na Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej w Nowym 
Mieście nad Wartą. 
Punkt 20. 
Przyjęcie stanowiska w sprawie inicjatywy ustanowienia 27 grudnia świętem 
państwowym. 
Punkt 21. 
Przyjęcie uchwały ws. zmian w budżecie gminy na 2021 rok.  
Punkt 22. 
Przyjęcie uchwały ws. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2021-2029.  
Punkt 23. 
Interpelacje Radnych. 
Punkt 24. 
Wolne głosy i wnioski. 
Punkt 25. 
Zamknięcie sesji.  
 
Ad 1) Otwarcie sesji. 

Przewodniczący pan Waldemar Tomaszewski o godzinie 900 otworzył                       
XXIX Absolutoryjną Sesję Rady Gminy i powitał Radnych, a także osoby oglądające 
transmisję obrad na żywo. 
 
Ad 2) Stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący informował, że ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych,       
na sali obrad zasiada 13 Radnych. 

 
Ad 3) Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący zawiadomił, że do Urzędu Gminy wpłynęło pismo                     
DPS-VII.051.11.2021.AK z dnia 6 lipca 2021 roku ws. skargi na Dyrektora Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Nowym Mieście nad Wartą, osoba skarżąca w dniu 8 lipca 
2021 roku za pośrednictwem skrzynki mailowej przesłała informacje iż nie jest 
autorem skargi.  

W związku z powyższym Rada Gminy aby zakończyć postępowanie winna 
podjąć uchwałę ws. skargi na Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej w Nowym 
Mieście nad Wartą. Dlatego też Przewodniczący proponuje wprowadzić do punktu  
19 ww. uchwałę.  
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 Autopoprawka została podjęta 13 głosami za, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 
wstrzymujących.  

 Porządek został przyjęty 13 głosami za, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 
wstrzymujących. 

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   
 
Ad 4) Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji oraz odpowiedzi na interpelacje               
i wnioski. 

Przewodniczący przed podjęciem protokołów otworzył dyskusję. W związku                     
z brakiem uwag Przewodniczący zarządził głosowanie.  

 Protokół z XXVII Sesji z dnia 27 maja 2021 r. został przyjęty 13 głosami za,               
0 głosów przeciwnych, 0 głosów wstrzymujących.  

 Protokół z XXVIII Sesji z dnia 1 lipca 2021 r. został przyjęty 13 głosami za,                  
0 głosów przeciwnych, 0 głosów wstrzymujących 

Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad 5) Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
 Przewodniczący informował, że z racji tego iż dzisiejszy porządek jest bardzo 
obszerny ta informacja będzie krótka. W okresie pomiędzy sesjami pracowała 
Komisja Rewizyjna, która zajmowała się przygotowaniem dokumentów                               
do absolutorium. Komisja wydała opinię nt. sprawozdania z wykonania budżetu               
a co za tym idzie przygotowała wniosek o udzielenie Wójtowi absolutorium. W dniu 
1 lipca odbyła się sesja nadzwyczajna, poza tym do biura rady wpłynęło pismo                 
z Regionalnej Izby Obrachunkowej z zastrzeżeniem co do uchwały budżetowej, 
termin na wprowadzenie poprawek był do dnia 27 lipca, jednak złożono wniosek              
z prośbą o wydłużenie tego terminu do dnia 29 lipca na co Izba wyraziła zgodę.        
 
Ad 6) Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
 Wójt informował, że w okresie między sesjami były realizowane bieżące 
sprawy, odbyła się sesja nadzwyczajna, odbyła się również komisja oświaty. Wójt 
informował, iż zostało wykonane boisko w Nowym Mieście koszt tego 
przedsięwzięcia to 244 000,00 zł. Przygotowywane są również sprawy związane                  
z rozbudową szkoły w Kolniczkach, a także rozwiązywane sprawy związane              
z zaopatrzeniem w wodę, jest przygotowywany projekt na budowę studni w Wolicy 
Nowej. Został złożony wniosek na dofinansowanie do likwidacji wyrobów 
azbestowych. Za chwilę będzie przetarg na przebudowę dróg z Ochrony Gruntów 
Leśnych, chodzi tu o odcinki dróg w Boguszynie i Kruczynie. Za chwilę wzrosną 
stawki za wodę i ścieki, procedura jest taka, że te stawki są zatwierdzane przez 
Wody Polskie wzrost cen będzie na poziomie 7%.  
Przygotowywane są również wnioski do Polskiego Ładu, do końca miesiąca jest 
nabór. Przygotowywana jest termomodernizacja szkół w Nowym Mieście                              
i w Boguszynie, przygotowywany jest również wniosek na budowę strażnicy                      
w Boguszynie oraz rozbudowę budynku Urzędu Gminy.  
Na terenie naszej gminy była przeprowadzona akcja szczepień w Chociczy i Nowym 
Mieście, Wójt wyraził zdanie, że obowiązkiem jest wręcz namawianie, żeby ludzie 
się szczepili. 
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Ad 7) Raport o stanie Gminy Nowe Miasto nad Wartą za 2020 rok. 
Przewodniczący Rady pan Waldemar Tomaszewski poinformował, że raport                 

o stanie Gminy Nowe Miasto nad Wartą opracowano w związku z art. 28aa ustawy               
z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2020 r. poz. 713),                        
oraz zgodnie z Uchwałą Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą nr V/32/2019 z dnia 
28 lutego 2019 roku ws. szczegółowych wymogów dotyczących raportu o stanie 
Gminy. Dokument ten obejmuje podsumowanie działalności organu wykonawczego 
w roku poprzednim, w obszarach: ochrony środowiska naturalnego, demografii                                                       
i przedsięwzięć prorodzinnych, oświaty i wychowania, kultury, sportu i rekreacji, 
bezpieczeństwa publicznego i ochrony przeciwpożarowej, pomocy społecznej, 
ochrony zdrowia, rolnictwa, funkcjonowania gminnych jednostek organizacyjnych 
itp. Zgłoszenia do wzięcia udziału w debacie poparte listą co najmniej                                 
20 mieszkańców Gminy Nowe Miasto nad Wartą, kierowane do Przewodniczącego 
Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą, przyjmowane były w Biurze Rady (pokój                  
4; Urząd Gminy Nowe Miasto nad Wartą, ul. Poznańska 14) do dnia 28 lipca 2021 r., 
do godz. 1200. Liczba mieszkańców mogących zabrać głos w debacie wynosiła 15.                   
W tym terminie nikt nie zgłosił chęci zabrania głosu w debacie nad raportem. 
Przewodniczący dodał, że uchwałę o udzieleniu wójtowi wotum zaufania Rada 
Gminy podejmuje bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady 
gminy. Niepodjęcie uchwały o udzieleniu wójtowi wotum zaufania                                     
jest równoznaczne z podjęciem uchwały o nieudzieleniu wójtowi wotum zaufania.  
 
Ad 8) Przedstawienie raportu o stanie Gminy Nowe Miasto nad Wartą za rok 2020. 

Pan Przewodniczący informował, że raport zostanie omówiony przez pana 
Zastępcę Wójta- Wiesława Schreibera.  
 
Ad 9) Debata nad raportem. 

Przewodniczący Rady otworzył debatę nad raportem o stanie Gminy za 2020 
rok.  

➢ Radna Zofia Kędziora informowała, że w jej odczuciu raport jest 
odzwierciedleniem sprawozdania finansowego, niektóre rzeczy się 
pokrywają, jest między tymi dokumentami spójność. Radna zauważyła,                             
że na mapie przedstawionej w raporcie nie ma dwóch dużych miejscowości 
takich jak Chocicza i Boguszyn.  

Zastępca Wójta pan Wiesław Schreiber informował, że wynika                          
to ze skalowania mapy, nie było to zamierzone i przeprasza                                          
za tą niegodziwość.  

➢ Radna Halina Jankowska, informowała, że miała taką sama uwagę jak Radna 
Kędziora, poza tym Radna dodała, że w Programie Czyste Powietrze zabrakło 
jednego - ponieważ musimy dbać o to czyste powietrze i powinno być                      
ze strony samorządu jak największe parcie na dalszą rozbudowę gazyfikacji. 

➢  Radna Adela Nowicka odniosła się do deklaracji tzw. śmieciowych, gdyż 
ogółem jest podane, że w 2020 roku złożono 2058 deklaracji na 8042 
mieszkańców, a na początku raportu podano, że liczba mieszkańców w 2020 
roku wynosiła 8916, Radna pytała skąd wynika różnica pomiędzy 
mieszkańcami ujętymi w deklaracjach, a zamieszkałymi na terenie gminy.  

Wójt informował, że rozbieżność ta wynika z tego iż ta liczba mieszkańców 
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podana na początku raportu to osoby na stałe zameldowane, natomiast 
deklaracje składane są za osoby zamieszkałe.  

➢ Przewodniczący Rady dodał, że należy zauważyć, że tendencja mieszkańców 
gminy Nowe Miasto od dobrych 6 lat jest spadkowa. Poza tym w dziale 
dotyczącym działalności gospodarczej  wpisane jest ile zostało złożonych 
wniosków do Centralnej Ewidencji Gospodarczej o wpis działalności, są też 
dane ile osób zawiesiło swoją działalność w tym trudnym czasie przez 
epidemię, są również dane ile osób wpisało swoje działalności, a jest ich na 
terenie gminy aż 418.   

 
Ad 10) Przyjęcie uchwały ws. udzielenia Wójtowi Gminy Nowe Miasto nad Wartą 
wotum zaufania. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, przypominając,                                    
że ww. uchwała zostaję podjęta bezwzględna większością głosów i przeszedł                  
do głosowania.  

Na sali obrad zasiada 12 Radnych, nieobecny Radny Wincenty Pawelczyk.  
Za podjęciem uchwały opowiedziało się 12 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                    

0 głosów wstrzymujących. 
 Uchwała Nr XXIX/227/2021 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                             

29 lipca 2021 r., stanowi załącznik do protokołu.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   
 
Ad 11) Sprawozdanie z wykonania budżetu za 2020 rok. 
Ad 12) Przedstawienie sprawozdania finansowego oraz sprawozdania                             
z wykonania budżetu Gminy Nowe Miasto nad Wartą wraz z informacją o stanie 
mienia za 2020 r.  

Głos w tym punkcie zabrała pani Elżbieta Mnich - Skarbnik Gminy, która 
wyczerpująco omówiła sprawozdanie z wykonania budżetu za rok 2020, bilans 
organu, bilans jednostki, bilans rachunku zysku i strat oraz informację o stanie 
mienia za 2020 r. Pani Mnich poinformowała, że najważniejszym dla budżetu, dla 
przedstawienia sytuacji finansowej jest bilans z wykonania budżetu. Jak się porówna 
sprawozdanie opisowe z bilansem z wykonania budżetu to wszystko musi się 
zgodnie pokrywać.  

• Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad 13) Odczytanie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Poznaniu w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym rzez 
Wójta Gminy sprawozdaniu  z wykonania budżetu Gminy za 2020 rok. 

Głos w tym punkcie zajął Przewodniczący Rady, pan Waldemar 
Tomaszewski, który odczytał uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Poznaniu w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez 
Wójta Gminy sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy za 2020 rok wraz                         
z informacją o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego i objaśnieniami – 
SO-10/0954/256/2021 z dnia 29 kwietnia 2021 roku. 

• Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad 14) Odczytanie opinii Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu Gminy za 
2020 r., oraz wniosku o udzielenie Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu 
wykonania budżetu za 2020 rok. 

Głos w tym punkcie zajął Przewodniczący Rady, który odczytał opinię 
Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu Gminy za 2020 r., oraz wniosek                                 
o udzielenie Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu  za 2020 rok. 

• Opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad 15) Odczytanie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Poznaniu w sprawie wyrażenia opinii o wniosku Komisji 
Rewizyjnej. 

Głos w tym punkcie zajął Przewodniczący Rady, pan Waldemar 
Tomaszewski, który odczytał uchwałę nr SO-10/0955/277/10/Ln/2021 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia                                        
22 lipca 2021 r. w sprawie wyrażenia opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 
Gminy Nowe Miasto nad Wartą w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta 
Gminy Nowe Miasto nad Wartą z tytułu wykonania budżetu za rok 2020. 

• Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad 16)  Dyskusja nad sprawozdaniem w wykonania budżetu Gminy Nowe Miasto 
n. Wartą, sprawozdaniem finansowym oraz informacją o stanie mienia 
komunalnego Gminy Nowe Miasto nad Wartą. 

➢ Radny Marek Banaszak pytał czy nadal gmina stosuje dofinansowanie                                      
do  przydomowych oczyszczalni ścieków. Radny pytał również czy działa 
prom w Dębnie. 

Pani Skarbnik informowała, że dofinansowania do przydomowych 
oczyszczalni nadal są, jednak korzysta z tej dotacji coraz mniej osób. Jeżeli 
chodzi o prom to pływa bez zastrzeżeń.  

➢ Radny Leszek Zacharyasz pytał Wójta na jakim etapie są w tej chwili sprawy 
związane z przesyłem ścieków z Nowego Miasta do Cielczy.  

Wójt informował, że w tej chwili sprawy są na etapie takim iż 
uprawomocniła się decyzja środowiskowa, będzie wydawana decyzja           
o warunkach zabudowy i będzie to realizowane.  

➢ Radna Halina Jankowska wyraziła zdanie iż budżet to nic innego jak przelanie 
na papier w złotówkach nad czym Rada głosuje i debatuje w ciągu całego 
roku. Trudno kwestionować opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej                    
i cokolwiek dopowiadać. Komisja Rewizyjna jak i Regionalna Izba były 
zgodne co do opinii, że ten budżet został prawidłowo wykonany oraz zgodnie                         
z podjętymi w ciągu roku uchwałami. Wiadomo, że komisja rewizyjna 
wnioskowała o udzielenie absolutorium Wójtowi, ale podziękowania należy 
złożyć również pani Skarbnik, gdyż wiadomo, że pani Skarbnik dbała                         
o efektywność dochodową jak i racjonalność po stronie wydatków. Dlatego 
też Radna w imieniu całej Rady złożyła serdeczne podziękowania dla pani 
Skarbnik.  

➢ Radna Zofia Kędziora wyraziła zdanie, że jest to całoroczna praca Rady, 
budżet jest szczegółowo omawiany, są wprowadzane zmiany więc musi 
wszystko być dobrze, w przeciwnym razie Składy Orzekające Regionalnej 
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Izby nie oceniłyby wykonania budżetu pozytywnie jak również komisja 
rewizyjna. Radna dodała, że martwią dane zamieszczone na stronie                          
11 budżetu, mianowicie kwoty zadłużeń. Jak już wspomniała pani Skarbnik, 
te zadłużenia się wahają, ponieważ część zostaje ściągnięta, ale nowe 
narastają. W porównaniu z innymi latami te kwoty się umniejszają, ale wciąż 
te zadłużenia są. Natomiast z organami opiniującymi sprawozdanie nie ma               
co dyskutować i nie ma nic do podważenia. Budżet został dobrze wykonania           
i dlatego należy złożyć podziękowania dla panów Wójtów i pani Skarbnik 
oraz wszystkich pracowników, którzy na co dzień pracują z tym budżetem.  

➢  Pan Waldemar Tomaszewski Przewodniczący Rady informował, że jak już 
zostało to powiedziane przez panią Skarbnik, gdyby nie środki finansowe 
zewnętrzne, które otrzymaliśmy z Rządowego Funduszu Inwestycji 
Lokalnych oraz Przeciwdziałania Covid, to nie byłoby tej nadwyżki, a wynik 
byłby ujemny- tak wskazują liczby. Te cztery miliony spowodowały,                        
że dochody są większe od wydatków, szczególnie wydatki majątkowe, które 
pokazują, że aż 265% planu zostało wykonane. Tak naprawdę                                   
w rzeczywistości, jak to wynika z wydatków majątkowych, wiele rzeczy nie 
zostało wykonanych w tym funduszu, ale ze względu na pozyskane środki 
zewnętrzne te zadania zostały przeniesione na rok 2021, czyli w części w tym 
roku zostały zrealizowane i dalej są realizowane pozostałe rzeczy, chodzi tutaj 
o boisko przy ZS w Nowym Mieście, które już zostało w tym roku 
zrealizowane. Jeżeli chodzi o punkt selektywnej zbiórki odpadów 
komunalnych, również przeznaczono środku z Narodowego Funduszu oraz 
rozbudowa kotłowni w SP w Koniczkach te zadania też są realizowane w tym 
roku. Była również mowa o zadłużeniach - faktycznie jest to problem -                                
na pewno każdego samorządu, każda jednostka boryka się z dłużnikami,                      
a jak wynika ze sprawozdania, wiele czynności poczyniono w tym temacie, 
wysyłane były upomnienia, tytuły wykonawcze - jak mówiła pani Skarbnik- 
ściągnięto ponad 270 tys. zł, ale narastają następne. Niepokojącym jest też            
bez wątpienia iż z roku na rok narastają zaległości w gospodarce odpadami -    
w tej dziedzinie samorząd niewiele może zrobić - ponieważ te sprawy                       
są kierowane do Urzędu Skarbowego. Natomiast inne opłaty np. podatki, 
woda i ścieki pozostawiono w Urzędzie i w tym zakresie pracownicy działają. 
Przewodniczący informował, że wśród tych osób zadłużony są zapewne 
zadłużenia na kwoty powyżej 5 000,00 zł, wiele jednostek zaczyna korzystać              
z Rejestru Należności Publiczno - Prawnych. Te osoby z dużymi zaległościami 
należałoby zgłosić do tego Rejestru, aby zablokować ich w kwestii chęci 
zaciągnięcia pożyczki, jakichś rat etc. W sprawozdaniu są też przedstawione 
umorzenia, są niewielkie za wodę i ścieki czy podatki, jednakże nie są to aż 
tak duże kwoty. Budżet ten mimo trudnego roku ze względu na panującą 
pandemię został wykonany dobrze, główna praca w tym, aby ten budżet był 
stabilny i ułożony od samego początku do końca roku to praca nieoceniona                  
i często niedoceniona przez panią Skarbnik. Pani Skarbnik jest nieoceniona, 
czuwa nad wszystkim, czas jaki poświęca jest często po godzinach.  
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Ad 17) Przyjęcie uchwały ws. zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy 
Nowe Miasto nad Wartą wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za rok 
2020. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, przypominając,                                    
że ww. uchwała zostaję podjęta zwykłą większością głosów i przeszedł                               
do głosowania.  

Na sali obrad zasiada 13 Radnych.  
 Uchwała Nr XXIX/228/2021 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                   

29 lipca 2021 r., stanowi załącznik do protokołu.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   
 
Ad 18) Przyjęcie uchwały ws. udzielenia Wójtowi Gminy Nowe Miasto nad Wartą 
absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2020 rok. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, przypominając,                                    
że ww. uchwała zostaję podjęta bezwzględną większością głosów i przeszedł                               
do głosowania.  

 Uchwała Nr XXIX/229/2021 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                   
29 lipca 2021 r., stanowi załącznik do protokołu.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   
 
Ad 19) Przyjęcie uchwały ws. skargi na Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej                
w Nowym Mieście nad Wartą. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady w związku z brakiem pytań  
przeszedł  do głosowania.  

 Uchwała Nr XXIX/230/2021 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                   
29 lipca 2021 r., stanowi załącznik do protokołu.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   
 
Ad 20) Przyjęcie stanowiska w sprawie inicjatywy ustanowienia 27 grudnia 
świętem państwowym. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady w związku z brakiem pytań 
przeszedł  do głosowania.  

 Stanowisko Nr I/2021 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                   
23 lipca 2020 r., stanowi załącznik do protokołu.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   
 
Ad 21) Przyjęcie uchwały ws. zmian w budżecie gminy na 2021 rok.  

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady w związku z brakiem pytań 
przeszedł  do głosowania.  

 Uchwała Nr XXIX/231/2021 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                   
29 lipca 2021 r., stanowi załącznik do protokołu.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   
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Ad 22) Przyjęcie uchwały ws. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 
2021-2029.  

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady w związku z brakiem pytań 
przeszedł  do głosowania.  
 

 Uchwała Nr XXIX/232/2021 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                   
29 lipca 2021 r., stanowi załącznik do protokołu.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   
 
Ad 23) Interpelacje Radnych. 

Przewodniczący poinformował, że interpelacje nie wpłynęły w związku                      
z czym przeszedł do punktu kolejnego. 
 
Ad 24) Wolne głosy i wnioski. 

➢ Pan Wiesław Schreiber Zastępca Wójta Gminy informował, że na terenie 
gminy Nowe Miasto mamy na chwilę obecną 40,03% osób zaszczepionych. 
Akcja szczepienia bez rejestracji będzie kontynuowana 12 sierpnia w Chociczy 
w punkcie poboru krwi, następnie 13 sierpnia w strażnicy OSP w Nowym 
Mieście. Szczepienia bez rejestracji będą w godzinach od 10 do 18, 
szczegółowe informacje znajdują się na stronie internetowej urzędu. Zastępca 
dziękował Sołtysom za rozpropagowanie wszystkich informacji, duże 
podziękowanie dla Dyrektora Szpitala oraz zespołu szczepiącego,                         
który zaangażował się w działanie, podziękowania dla Sołtysa z Chociczy 
oraz strażaków OSP zaangażowanych w działania. 

➢ Radna Zofia Kędziora informowała, że podejmowane są działania w kierunku 
budowy strażnicy OSP w Boguszynie, jeżeli ruszą środki z nowego ładu                     
to być może ta strażnica będzie. 

Wójt informował, że ramach Polskiego Ładu jest przygotowywany 
wniosek o budowę tej remizy został złożony już jakiś czas temu, 
zobaczymy jak sprawy się potoczą, niczego na razie nie można obiecać.  

➢ Radny Kazimierz Pawłowski pytał o sprawę Centralnego Portu, gdyż coraz 
więcej mówią o tym media, miały być jakieś informacje w czerwcu, jednak                 
do dnia dzisiejszego nic nie słychać. Mieszkańcy dopytują, nie wiedzą jakie              
są na to plany, Radny pytał czy Urząd ma w tej kwestii jakieś informacje.  

Zastępca Wójta informował, że ta szybka linia ma łączyć Warszawę, 
Wrocław i Gdańsk, na tą chwilę jeżeli chodzi o oficjalną korespondencję 
to w tym zakresie Urząd nic nie otrzymał. Miały być konsultacje, jednak 
nic się w tym zakresie nie dzieje. (…)  

➢ Radna Zofia Kędziora informowała, że słyszała, że panowie chodzili                           
z laptopami i nanosili na mapy pomiary, rozeznanie terenu itp. 

➢ Na zakończenie Przewodniczący informował, że jeżeli będzie potrzeba to na 
końcu miesiąca sierpnia odbędzie się wspólne posiedzenie komisji i kolejna 
sesja, jeżeli takiej potrzeby nie będzie to Rada spotka się dopiero we wrześniu.  
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Ad 25) Zamknięcie sesji.  
O godzinie 1230 Przewodniczący zamknął XXIX Absolutoryjną Sesję Rady 

Gminy. 
 
 
Protokołowała                Zatwierdził 
Podinspektor ds. rady gminy      Przewodniczący Rady 
Julita Ciarcińska-Wachowiak                    /-/ Waldemar Tomaszewski 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zał. 1.  Wyniki głosowania poszczególnych uchwał.  
Zał. 2.  Uchwała Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu w sprawie wyrażenia opinii                               

o przedłożonym przez Wójta Gminy sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy za 2020 rok wraz  z informacją                   
o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego i objaśnieniami SO-10/0954/256/2021 z dnia 29 kwietnia 2021 
roku. 

Zał. 3.  Opinia Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu Gminy za 2020 r., oraz wniosek  o udzielenie Wójtowi Gminy 
absolutorium z tytułu wykonania budżetu  za 2020 rok. 

Zał. 4.  Uchwała nr SO-10/0955/277/10/Ln/2021 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia                                        
22 lipca 2021 r. w sprawie wyrażenia opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą                   
w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Nowe Miasto nad Wartą z tytułu wykonania budżetu za rok 
2020. 

 


